
Protokół Nr  12/2011 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  29 sierpnia  2011 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty 
z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, 

b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na   
lata 2011-2019, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 
3. Sprawy różne. 
4.   Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek oraz protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: 
za-4 (jednogłośnie).   

 
 

Ad 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie zgody na udzielenie przez Burmistrza bonifikat od opłaty 

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał czy to dotyczy wszystkich użytkowników czy lokali mieszkalnych? 
Naczelnik – odpowiedziała, że firmy nabywają prawa własności a nie przekształcają. Ten 

projekt dot. osób fizycznych. Firmy, które nabyły przed rokiem 2004 nie mogą nabyć.   
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
T.Szwed  wyszedł o godz. 13.35. W posiedzeniu uczestniczyło 3 radnych. 
 
b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego 

deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
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Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 

 
O godz. 13.40 przybył radny W.Czurko. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych. 
 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na   

lata 2011-2019, 
Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2011. 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – powiedział, aby przemyśleć los dalszy nieruchomości na Ustroniu Miejskim, 

budynku byłego internatu i byłego budynku Unitry. Uważa, że sprzedaż nieruchomości da 
dodatkowe środki w budżecie Miasta. 

Burmistrz – stwierdził, że będzie dyskusja odnośnie zbycia nieruchomości. Zależy co wynika z 
dokumentacji. Jeżeli koszty remontu będą wyższe niż wybudowanie od podstaw to jest kilku 
chętnych.  Musi być zmiana planu zagospodarowania przestrzennego na mieszkalnictwo. 

Z.Jonko – pytał  czy warto wkładać środki w remonty budynków? Kiedy ruszy stołówka przy 
ul. Dąbrowszczaków? 

Skarbnik – odpowiedziała, że Burmistrz zrobi to co będzie lepsze. Nie zna jeszcze szczegółów 
merytorycznych. 

W.Czurko – pytał ile będzie kosztowała stołówka oraz czy szukano oszczędności poza 
zaciągnięciem kredytu? Ponadto Radny pytał jaka jest realizacja budżetu odnośnie 
wykonania? 

Skarbnik – odpowiedziała, że  jutro dostarczy informację z wykonania budżetu za I półrocze 
2011 roku. Z mandatów jest bardzo niskie wykonanie. 

W.Czurko – pytał kto przygotowuje budżet Miasta? 
Skarbnik – odpowiedziała, że Burmistrz. 
W.Czurko –  stwierdził, że to Pani Skarbnik przygotowuje projekt dla Burmistrza.  
Skarbnik – powiedziała, że zagrożone są dochody w zakresie fotoradaru. 
W.Czurko – pytał, gdzie  szukano oszczędności w budżecie Miasta poza kredytami? 
Skarbnik – odpowiedziała, że zobaczymy jakie będzie wykonanie budżetu za III kwartały 2011 

roku. Wówczas takie oszczędności wskaże Burmistrzowi. 
B.Stanczewski – pytał o salę LO i ile to będzie kosztowało jej użytkowanie? 
Skarbnik – odpowiedziała, że korzystamy z użyczenia.  
B.Stanczewski – pytał o budżet Straży Miejskiej na kolejny rok? 
Skarbnik – odpowiedziała, że wynosi około miliona zł. 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 
Ad 3 
 
W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 
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W.Czurko – pytał odnośnie nieprawidłowości finansowanych w MOPS - czy została 
przeprowadzona kontrola, czy jest protokół i czy może być udostępniony? 

Skarbnik – odpowiedziała, że kontrolę przeprowadziła rewident, protokół jest i radny ma 
prawo otrzymać. 

W.Czuro – prosił o zajęcie się tym na następnej Komisji Budżetu. 
 
Na tym zakończono sprawy  różne. 
 
Ad 4 
 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.10 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  

                       
 


	        Przewodniczący  Komisji
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